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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 06.08.2010 stillet 
spørgsmål nr. 498 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Mette Gjerskov (S).

Spørgsmål 498:
Vil ministeren redegøre for, hvilke nye vurderinger der ligger til grund for, at 

landmænd nu skal kompenseres for at holde 2 m-bræmmer dyrkningsfri set i 
lyset af, at der ikke har været givet kompensation i 18 år?

Svar:
Der henvises til besvarelsen under spørgsmål 495.

Henrik Høegh

/Katrine Barnkob Lindgreen
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